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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2021-12-07 

Närvarande: Fredrik Bergh, Göran Östman, Roland Holm, Alf Landerholm, 
Reijo Perälainen, Madelene Fager, Tommy Lindgren, Håkan Björk, Åsa Björk. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Fredrik Bergh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

3. Tidigare frågor 

Ansvar för klubbens motorbåtar – frågan tas vidare till nästa möte. 

Det är inte klart än med Lovabidraget – frågan tas vidare till nästa möte. 

Gällande simkort till grindarna och koll av saldot – kan Johnny hjälpa till med 

detta? 

Kerstin fortsätter att ta fram priser och förslag på klubbkläder. 

4. Ekonomisk rapport 

Ekonomin är i dagsläget drygt 82 tkr i eget kapital exklusive Lovabidraget. 

5. Kommittérapporter 

Hamn: 

Arbetet med bryggorna påbörjades vecka 45. Etapp 1 är klar. Etapp 2 kommer 

förhoppningsvis att påbörjas hösten 2022. 

Sista båten är nu upptagen ur sjön. 

 

Glipen: 

Inget att rapportera 

 

Segling: 

Inget att rapportera 

 

Miljö: 

Inget att rapportera 

 

Webbmastergruppen: 

Rensat i medlemsregistret. Kommer uppdatera/lägga ut de nya avgifterna som 

beslutades på årsmötet (medlemsavg, båtavgm hamnavg mm). 

Ny databas i mars 2022. Reijo kommer då hålla kurs för de som behöver det. 

6. Medlemsärenden 

Inget att rapportera 

7. Inkomna skrivelser 

Inga kommentarer om detta 
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8. Övriga frågor 

Fredrik vill att alla funderar till nästa möte på hur klubben kan utvecklas. 

Exempelvis; förbättringar, förändringar och hur vi lockar fler medlemmar? 

 

Mötesdagar 2022, tisdagar kl 19:00 i klubbhuset, Kungsör: 

1/2, 1/3, 5/4, 3/5, 7/6, 23/8, 4/10, 1/11, årsmöte 23/11, 6/12 

9. Nästa möte 

1 februari 2022 

10. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Under mötet så åt vi julmacka. Trevligt och gott! 

 

 

 

Vid protokollet:  Justerare: 

   

   

Åsa Björk  Fredrik Bergh 

 


